
Protokół Nr V / 2007 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 31 stycznia  2007 roku 
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 

w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 31 stycznia  br.  o godzinie 16.00  zakończono o godzinie  
20.15 
 
Obrady  V Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący 
Rady Pan  Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych 
gości.  
 
W obradach uczestniczyło 19 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło 
kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół  IV  sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia  27 grudnia 2006  
roku został przyjęty jednogłośnie - 19 za . 
 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Migasiewicz odczytał  porządek obrad 
V   Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego, proponując zmianę w porządku  
obrad  na podstawie § 15 ust. 4 pkt b Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz 
§ 4 ust. 4 pkt b Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego i dodać :  
pkt  20  w  następującym brzmieniu:  

„ Stanowisko Rady Powiatu Wągrowieckiego sprzeciwiające się objęciu 
zasięgiem powiatu wągrowieckiego przez Delegaturę Urzędu w Pile” 

 

i pkt  21  w  następującym brzmieniu:  

„ Stanowisko Rady Powiatu Wągrowieckiego sprzeciwiające się 
likwidacji Biura paszportowego w Starostwie Powiatowym                           
w Wągrowcu” 

 
Pozostałe pkt  porządku  V  Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejne po sobie 
nr  22, 23, 24 .          
 
W związku z tym wnoszę o przegłosowanie porządku obrad z proponowaną 
zmianą. 
Innych  zmian nie zgłoszono. 
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Rada Powiatu jednogłośnie – 19 obecnych -  przyjęła następujący porządek 
obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 
1.1  otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady   o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy 

Zarządu .  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między 

posiedzeniami sesji. 
7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa                                                          

i Porządku za 2006 rok.. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych przez Radę 

Powiatu Wągrowieckiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody 
Wielkopolskiego zadania      z zakresu administracji rządowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu członkom komisji 
bezpieczeństwa      i porządku i  osobom powołanym do udziału w jej 
pracach wydatków rzeczywiście poniesionych w związku z udziałem 
w pracach komisji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia zasad częściowego lub 
całkowitego zwalniania rodziców z opłat za pobyt dziecka oraz osoby 
pełnoletniej w rodzinie zastępczej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Technikum nr 2 w 
Wągrowcu i włączenia go do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 
im. ppłk. dr. Stanisława Kulińskiego w Wągrowcu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu 
na 2007 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/43/99 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego  z dnia 26 kwietnia 1999 roku w sprawie 
uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Wągrowcu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych 
przypadających jednostce samorządu terytorialnego lub jej 
jednostkom organizacyjnym, do których nie stosuje się przepisów 
ustawy „Ordynacja podatkowa” oraz wskazania organów do tego 
uprawnionych. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie  upoważnienia do reprezentowania 
Powiatu Wągrowieckiego    w Stowarzyszeniu Jednostek Samorządu 
Terytorialnego  „ Komunikacja”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/32/99 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego   z dnia 19 lutego 1999 roku  w sprawie 
przystąpienia do Związku Powiatów Polskich. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/34/2003 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego   z dnia 27 lutego 2003 roku w sprawie 
upoważnienia do reprezentowania Powiatu Wągrowieckiego                    
w fundacji o nazwie „ Agencja Rozwoju Północnej Wielkopolski”                  
z siedzibą w Pile. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2007 rok.. 

20. Stanowisko Rady Powiatu Wągrowieckiego sprzeciwiające się 
objęciu zasięgiem powiatu wągrowieckiego przez Delegaturę Urzędu 
w Pile”. 

21. Stanowisko Rady Powiatu Wągrowieckiego sprzeciwiające się 
likwidacji Biura paszportowego w Starostwie Powiatowym                           
w Wągrowcu”. 

22. Interpelacje i zapytania. 
23. Wnioski i oświadczenia radnych. 
24. Zakończenie obrad  V sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
Ad 1 
 
Jak wyżej 
 
 Ad 2 i 3 
 
Jak  wyżej. 
 
Ad  4 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy 
między sesjami: 

- uczestniczył w  uroczystości nadania imienia Zespołowi Szkół                  
w Mieścisku, 

- uczestniczył w  uroczystościach studniówkowych, 
- uczestniczył w spotkaniu z Burmistrzem Miasta Wągrowca                        

w spotkaniu noworocznym, 
- wraz z delegacją złożył wiązankę kwiatów pod pomnikiem ofiar na 

cmentarzu nowofarnym w Wągrowcu, 
-  wziął udział w spotkaniu z delegacją z Czarnogorska z Ukrainy, 
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- brał udział w przekazaniu samochodów  zakupionych dla Policji, 
- uczestniczył w szkoleniu zorganizowanym przez Wyższą Szkołę 

Administracji dla Przewodniczących Rad w Poznaniu, 
- uczestniczył posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu. 

 
Ad 5 
 
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki  poinformował radnych  o pracy 
Zarządu między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego : 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na IV sesji w dniu 27 grudnia 2006  roku 
podjęła  4 uchwały. 
 

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji: 
 
Biuro Rady otrzymało do  realizacji:  
 

• Uchwałę nr IV /24/ 2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
27 grudnia 2006 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2007 rok. Ww. Uchwałę  przesłano do Wydziału 
Prawnego   i Nadzoru  w Poznaniu celem zaopiniowania.   

 
Wydział Spraw Obywatelskich i Zdrowia  otrzymał do  realizacji:  

 
• Uchwałę nr IV /25/ 2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                

27 grudnia  2006 roku w sprawie określenia liczby przedstawicieli 
Powiatu Wągrowieckiego w Radzie Społecznej przy Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu. Ww. Uchwałę  przesłano do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru   w Poznaniu celem zaopiniowania oraz 
przesłano do samorządów gminnych celem wytypowania 
przedstawicieli.   

 
Wydział Oświaty , Kultury i Sportu  otrzymał do  realizacji:  

 
• Uchwałę nr IV /26/ 2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                

27 grudnia 2006 roku w sprawie przyjęcia „ Regulaminu 
przyznawania dodatku mieszkaniowego w 2007 roku” nauczycielom 
szkół  i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat 
wągrowiecki. Ww. Uchwałę  przesłano do Wydziału Prawnego i 
Nadzoru  w Poznaniu celem publikacji w Dz. Urz. Województwa 
Wielkopolskiego oraz przesłano zainteresowanym.    
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• Uchwałę nr IV /27/ 2006 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
27 grudnia 2006 roku w sprawie przyjęcia „ Regulaminu 
przyznawania nauczycielom szkół i placówek oświatowych 
prowadzonych przez powiat wągrowiecki dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na       2007 rok”. 
Ww. Uchwałę  przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru                       
w Poznaniu celem publikacji w Dz. Urz. Województwa 
Wielkopolskiego oraz przesłano zainteresowanym.    

 
II.   Zarząd Powiatu w okresie między 27 grudnia 2006 roku,  a 22 
stycznia 2007  roku  odbył 4 posiedzenia,  na których  rozpatrzył 
następujące zagadnienia: 
 

• Pozytywnie rozpatrzył wnioski o dofinansowanie do likwidacji barier 
architektonicznych ze środków PFRON. 

• Zapoznał się i ustalał realizacje przygotowywanych wniosków                      
do Regionalnego Programu Operacyjnego   w latach 2007-2013. 

• Zapoznał się z pismem Kuratorium Oświaty w Poznaniu z prośbą                      
o objęcie opieką funduszu socjalnego emerytowanych nauczycieli                     
z Młodzieżowego Ośrodka  Wychowawczego – Owińska. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek p.J.Lewandowskiej i wyraził zgodę na 
umorzenie za 2004 rok i rozłożenie na raty za 2005 rok, należności                    
z tytułu czynszu najmu lokalu mieszkalnego. 

• Zapoznał się z pismem Dyrektora Ogólnopolskiego Stowarzyszenia 
Samorządów na Rzecz Kolei Lokalnych dot. pasażerskich przewozów 
systemem tramwajowym na infrastrukturze kolejowej. 

• Wytypował p.A.Bieleckiego jako przedstawiciela powiatu do prac                    
w komisji kwalifikacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 
na stopień nauczyciela dyplomowanego w 2007 roku. 

• Zapoznał się z informacją o organizacji koncertu dla mieszkańców 
powiatu w dniu 14 stycznia br. przeznaczając na ten cel kwotę 1.000 
zł. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek  Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Antoniewie o zmianę dziennej stawki 
żywieniowej  dla jednego wychowanka do wysokości 8.00 zł. 

• Pozytywnie zatwierdził umowę najmu pomieszczeń w domu 
katechetycznym na potrzeby SOSW w Wągrowcu. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Gminnego Ośrodka 
Kultury   w Damasławku o dofinansowanie  imprezy pn.: „ Ulica XXI 
czyli jarmark artystyczny”, przeznaczając  na ten cel kwotę 1.000 zł. 
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• Pozytywnie rozpatrzył  wniosek Dyrektora Bursy Szkolnej                        
w Wągrowcu  i wyraził zgodę na przygotowanie i przeprowadzenie 
postępowania  o udzielenie zamówienia publicznego na realizację 
inwestycji polegającej na przebudowie części budynku Bursy i jej 
rozbudowie z uwzględnieniem potrzeb OSW. 

• Pozytywnie zaopiniował autopoprawkę do budżetu powiatu na 2007 
rok. 

• Złożył wnioski o stwierdzenie nabycia spadku- regulacja stanu 
prawnego ul. Średniej w Wągrowcu. 

• Rozpatrzył wniosek Komisji Stałej Rady Powiatu. 
• Opiniował materiały na sesję. 
 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 
 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Poradni 

Psychologiczno-pedagogicznej w Wągrowcu. 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi I Liceum 

Ogólnokształcącego  w Wągrowcu. 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2  w Wągrowcu. 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych  im. Karola Libelta w Gołańczy. 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Bursy 

Szkolnej nr 1  w Wągrowcu. 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Ogniska 

Pracy Pozaszkolnej  w Wągrowcu. 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie. 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Specjalnego 

Ośrodka Szkolno –Wychowawczego  w Wągrowcu. 
• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1  w Wągrowcu. 
• W sprawie zmian w budżecie powiatu na 2006 rok. 
• W sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 

2006 rok. 
• W sprawie przyznania dodatku mieszkaniowego Dyrektorowi 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Karola Libelta w Gołańczy. 
• W sprawie upoważnienia Beaty Kaniewskiej do reprezentowania 

Powiatu Wągrowieckiego przed sądami w sprawie o zapłatę. 
• W sprawie udzielenia w 2007 roku dotacji z budżetu powiatu dla 

niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o uprawnieniach szkół 
publicznych. 
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• W sprawie przyznania dodatku mieszkaniowego Dyrektorowi 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie. 

• W sprawie powołania przewodniczącego Komisji Egzaminacyjnej do 
przeprowadzenia egzaminu z przygotowania zawodowego w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych im. Karola Libelta w Gołańczy w roku 
szkolnym 2006/2007. 

 
Zarząd Powiatu między 22 a 31 stycznia 2007 r., odbył 1 posiedzenie ,                     
na  którym  rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Zapoznał się i zaakceptował  harmonogram  kontroli 
przeprowadzanych przez  St. specj. rewidenta powiatowego w roku 
2007 oraz zapoznał się z informacją o przeprowadzonych kontrolach 
w 2006 roku. 

• Ustalił kandydatury do Medalu Komisji Edukacji Narodowej oraz 
orderów i odznaczeń państwowych. 

• Zapoznał się z propozycją przystąpienia  do Stowarzyszenia Gmin                         
i Powiatów Nadnoteckich. Zarząd popiera ideę powstania tego 
Stowarzyszenia , ale w tej chwili nie widzi potrzeby wstąpienia  w 
jego szeregi. 

• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałej Rady Powiatu. O sposobie ich 
załatwienia Komisja zostanie poinformowana odrębnym pismem. 

 

W omawianym okresie Zarząd  Powiatu  podjął  następujące  uchwały : 

• W sprawie  upoważnienia Radcy Prawnego Izabeli Napiecek do 
reprezentowania Powiatu Wągrowieckiego przed sądami w 
sprawach spadkowych. 

 
Radny Jerzy Springer  zapytał  czego dotyczyło spotkanie na sali przy ul. 
Janowieckiej  w Wągrowcu? 
 
Michał Piechocki - Starosta Wągrowiecki wyjaśnił, że spotkanie dotyczyło 
poprawy bezpieczeństwa ruchu na tej ulicy dla samochodów ciężkich jak                 
i  ruchu dla pieszych. 
  
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad 6 
 
Pan Jacek Brzostowski -  Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej   przedstawił  
informację  z działalności Komisji w okresie między  sesyjnym. Komisja            
w tym okresie odbyła 2 posiedzenia  na których  przeprowadzono czynności 
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kontrolne wykonania uchwał Zarządu za II półrocze 2006 roku, dokonano 
kontroli wykonania budżetu w Powiatowym Zarządzie Dróg w Wągrowcu 
za 2006 rok oraz  przeprowadzono kontrolę wykonania ustawy o 
zamówieniach publicznych w PZD w Wągrowcu. Komisja  wypracowała 
wnioski.   
 
Pan Sławomir Maciaszek -  Przewodniczący   Komisji Finansów Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu  przedstawił informację                        
z działalności Komisji w okresie między  sesyjnym. Komisja w tym okresie 
odbyła 2 posiedzenia  na których omawiała  projekt  budżetu powiatu na 
2007 rok, zapoznała się z informacją o zaawansowaniu prac nad tworzeniem 
Domu Dziecka, wypracowała i przyjęła opinię  do projektu budżetu na 
2007r, przyjęła plan pracy Komisji, analizowała materiały na sesję oraz   
wypracowała wnioski.   
 
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący  Komisji  Edukacji Kultury Sportu               
i Turystyki  przedstawił informację  z działalności Komisji w okresie 
między posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, 
na których przyjęła plan pracy Komisji, opiniowała materiały na sesję. 
Komisja  wypracowała wniosek.  
 
Pan Grzegorz Owczarzak –  Wiceprzewodniczący   Komisji Bezpieczeństwa                      
i Komunikacji  przedstawił informację  z działalności Komisji w okresie 
między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia,  na których  
analizowała  budżet powiatu i  Powiatowego Zarządu Dróg na 2007 rok, 
opiniowała materiały na sesję, przyjęła plan pracy Komisji. Komisja 
wypracowała wnioski. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy  przedstawiała informację   z działalności Komisji                
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2  posiedzenia,  
na których analizowała projekt budżetu na 2007 rok, zapoznała się z 
informacją na temat powstania i rozwoju Domu Dziecka, przyjęła plan 
pracy Komisji, opiniowała materiały na sesję. Komisja  wypracowała 
wniosek. 
  
Ad.7 
 
Krzysztof Poszwa – Sekretarz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
przedstawił  sprawozdanie  z działalności Komisji  za 2006 rok.  
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
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Rada Powiatu jednogłośnie 19 za przyjęła  powyższe sprawozdanie.  
Szczegółowo przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8 
 
Krzysztof Poszwa – Sekretarz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
przedstawił projekt uchwały w sprawie  delegowania dwóch radnych przez 
radę Powiatu Wągrowieckiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa                       
i Porządku. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  delegowania dwóch radnych przez radę 
Powiatu Wągrowieckiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
głosowało :  19- za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu – 0. 
 
Uchwała NR V /28/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 roku , stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9 
 
Krzysztof Poszwa – Sekretarz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
przedstawił projekt uchwały w sprawie  przyjęcia od Wojewody 
Wielkopolskiego zadania z zakresu administracji rządowej. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego 
zadania z zakresu administracji rządowej głosowało : 19- za,  przeciwnych - 
0,  wstrzymało się od głosu – 0. 
 
Uchwała NR V/29/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 roku , stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10 
 
Krzysztof Poszwa – Sekretarz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  
przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu członkom komisji 
bezpieczeństwa i porządku i osobom powołanym do udziału w jej pracach 
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wydatków rzeczywiście poniesionych w związku z udziałem w pracach  
komisji.  
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania .  
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zasad zwrotu członkom komisji 
bezpieczeństwa i porządku i osobom powołanym do udziału w jej pracach 
wydatków rzeczywiście poniesionych w związku z udziałem w pracach  
komisji  głosowało :  19- za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu – 0. 
 
Uchwała NR V / 30 /2007 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia  2007 roku , stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
 
Wiesław Pierzchlewicz - Kierownik  Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Wągrowcu  przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
zasad  częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców z opłat za pobyt 
dziecka oraz osoby pełnoletniej w rodzinie zastępczej. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania . 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia zasad  częściowego lub 
całkowitego zwalniania rodziców z opłat za pobyt dziecka oraz osoby 
pełnoletniej w rodzinie zastępczej głosowało: 19- za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało się od głosu – 0. 
 
Uchwała NR V/31/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r. , stanowi załącznik   nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12 
 
Mirosław Kaczmarczyk - Kierownik Wydziału Oświaty przedstawił 
uchwałę w sprawie utworzenia Technikum nr 2 w Wągrowcu i włączenia go 
do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  nr 2 im. ppłk. dr. Stanisława 
Kulińskiego w Wągrowcu. 
 
Radny A. Zając  zgłosił zapytanie dot. celowości tworzenia Technikum               
w tych kierunkach, tak aby była możliwość wchłonięcia przez miejscowy 
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rynek . Dane z  Powiatowego Urzędu Pracy  są niepokojące, gdyż po 
szkołach profilowanych jest większość osób zarejestrowanych jako 
bezrobotni, więc po co kształcić następną rzeszę bezrobotnych 
ekonomistów?  Może by tak  inne kierunki z szerszą ofertą. 
 
Przewodniczący Rady udzielił głosu zaproszonemu gościowi -
Władysławowi Purczyńskiemu - Dyrektorowi ZSP nr 2 w Wągrowcu, który   
uzasadniał  tworzenie Technikum  w ZSP nr 2 .  
P. Dyrektor owszem przyznał rację radnemu A. Zającowi mówiąc                        
o bezrobotnych , ale – powiedział- „musimy powiedzieć o bezrobotnych we 
wszystkich branżach nie tylko ekonomicznych. Należy spojrzeć szerzej poza 
powiat przecież przemieszczanie młodzieży jest duże. 
Na dzisiaj nie  znamy rekrutacji . Wszystko zależy od oferty, być może 
zostanie utworzony tylko 1 oddział. Praktycznie w każdym województwie 
odchodzi się od tworzenia liceów profilowanych na rzecz Techników- 
powiedział dyr. Purczyński. Chcę, żeby szkoła była konkurencyjna. 
Technikum ekonomiczne przywróci prestiż szkole, tym bardziej, że nie 
potrzeba zatrudniać fachowej kadry  i tworzyć nowej bazy, bo szkoła te 
posiada”.  
Szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Radna Irena Wojewódzka -Kucz- „przekonanie do utworzenia Technikum 
mam ogromne, a czy nie zastanawiał się p. dyrektor nad  utworzeniem 
szkoły medycznej i kształceniem  pielęgniarek? 
 
Dyrektor wyjaśnił, że kształcenie pielęgniarek zgodnie z ustawą może 
odbywać się tylko na poziomie wyższym. 
 
Radny J.Springer – „gospodarka idzie do przodu i stwarza przed oświatą 
nowe wyzwania w jakim kierunku zmierzać. 
Przywrócenie prestiżu szkołom to jest zadanie Rady i Zarządu. Zgłoszę o 
uzupełnienie  w planie pracy Komisji Edukacji, aby Komisja np. temat z 
miesiąca września  przesunąć   na posiedzenie np. w lipcu. 
 
Radny A. Zając – „czy myślał p. dyrektor o tym , aby połączyć  gimnazjum          
i szkołę średnią? 
 
Michał Piechocki – Starosta Wągrowiecki „Zarząd rozważał wniosek 
dyrektora pod każdym względem. Ta nadwyżka ekonomistów, która jest             
w tej chwili może do nas nie wrócić. Licea profilowane ulegają degradacji. 
Chciałbym zwrócić uwagę na taki problem , że wybór szkół jest trudny.Tak 
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decydują uczniowie i rodzice, wtedy dopiero okaże  się  jakie kierunki 
powstaną. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania . 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  utworzenia  Technikum nr 2                          
w Wągrowcu i włączenia go do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2             
im. ppłk. dr. Stanisława Kulińskiego  głosowało: 19- za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało się od   głosu – 0. 
 
Uchwała NR V/32/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r., stanowi załącznik   nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
 
Krzysztof Migasiewicz – Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt 
uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu na 2007 rok.. 
 
Radny J.Springer  zgłosił propozycje  zmiany tematów w planie Komisji 
Edukacji  w poszczególnych miesiącach  i temat z września rozszerzyć                 
i zająć się nim w m-cu lipcu. 
 
Robert Woźniak- Przewodniczący Komisji Edukacji - „ myślę ,że nie będzie 
większego problemu, ale komisja musi to skonsultować , poza tym  na sesji 
czerwcowej temat oferty edukacyjnej dla szkół będzie szeroko 
prezentowany. 
 
Wobec powyższego radny Springer wycofał zgłoszoną propozycję. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono  
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu 
na 2007 rok  głosowało: 19- za, przeciwnych - 0, wstrzymało się od                
głosu – 0. 
 
Uchwała NR V/33/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r., stanowi załącznik   nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Ad 14 
 
Andrzej Sebastyański – Sekretarz Powiatu  przedstawił projekt uchwały             
w sprawie  zmiany uchwały nr IX/43/99 Rady Powiatu Wągrowieckiego           
z dnia 26 kwietnia 1999 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wągrowcu. 
 
Radny J.Piasecki -  „wyrażam swoją dezaprobatę , bo jest nowa koalicja                
i  z biurem paszportowym nie może sobie poradzić.  
 
M. Piechocki – Starosta „regulamin był zmieniany w roku ubiegłym, nie 
wiemy co będzie za jakiś czas. Koalicja realizuje swoje plany wynikające             
z wyborów i jeśli radni wyrażą wolę do dyskusji to  dobre rady są jak 
najbardziej cenione i słuszne, a nie tylko krytyka”.  
 
Radny Piasecki -  „nie chodzi o politykę jak to zostało ujęte, ale na temat 
regulaminu była dyskusja w roku ubiegłym , teraz to się powtarza. Chodzi o 
innowacyjne rozwiązania. 
 
Radny J. Springer -  „ chcę ostudzić pewien poziom dyskusji, aby polityka 
na tej sali nie  odgrywała głównej roli,  nie chcemy by destabilizowała pracę 
urzędu ale była przyczynkiem do zminimalizowania kosztów gdyż np. są 
wydziały gdzie jest 1 pracownik i 1 kierownik”. 
 
Michał Piechocki - Starosta – „chodzi o połączenie wydziałów , ale nie 
bardzo jest to możliwe, bo należy zapewnić warunki  lokalowe, gdyż 
obsługa interesantów byłaby utrudniona.  Ponadto  byłby pewien 
dyskomfort urzędników. Dlatego  pozostaje Biuro Spraw Obywatelskich i 
Zdrowia. Co jest nowe, to Wydział Europejski, są pracownicy to nie jest tak, 
że musimy czynić rewolucję”. 
 
Krzysztof Migasiewicz- Przewodniczący Rady –„nie bójmy się polityki na 
tej sali, idzie o to, aby szła ona w parze z merytoryczną dyskusją”. 
 
Nie zgłoszono więcej zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr IX/43/99 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 kwietnia 1999 roku w sprawie 
uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Wągrowcu. głosowało: 14- za, przeciwnych - 1, wstrzymało się                              
od głosu – 4. 
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Uchwała NR V/34/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r. , stanowi załącznik   nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15 
 
Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu przedstawił projekt  uchwały              
w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania lub 
rozkładania na raty spłat należności pieniężnych przypadających jednostce 
samorządu terytorialnego lub jej jednostkom organizacyjnym, do których 
nie stosuje się przepisów ustawy „Ordynacja podatkowa” oraz wskazania 
organów do tego uprawnionych. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  szczegółowych zasad i trybu umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty spłat należności pieniężnych 
przypadających jednostce samorządu terytorialnego lub jej jednostkom 
organizacyjnym, do których nie stosuje się przepisów ustawy „Ordynacja 
podatkowa” oraz wskazania organów do tego uprawnionych głosowało:             
19- za, przeciwnych - 0, wstrzymało się  od głosu – 0. 
 
Uchwała NR V/35/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r. , stanowi załącznik   nr 11 do niniejszego protokołu 
 
Ad 16 
 
Andrzej Sebastyański - Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały                
w sprawie  upoważnienia do reprezentowania Powiatu Wągrowieckiego     
w Stowarzyszeniu Jednostek Samorządu Terytorialnego  „ Komunikacja”. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie   upoważnienia do reprezentowania 
Powiatu Wągrowieckiego w Stowarzyszeniu Jednostek Samorządu 
Terytorialnego  „ Komunikacja” głosowało: 19- za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało się  od głosu – 0. 
 

 



 

 

 

15 

Uchwała NR V/36/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r. , stanowi załącznik   nr 12 do niniejszego protokołu 
 
Ad 17 
 
Andrzej Sebastyański – Sekretarz Powiatu przedstawił uchwałę  w sprawie 
zmiany uchwały Nr VII/32/99 Rady Powiatu Wągrowieckiego    z dnia 19 
lutego 1999 roku  w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr VII/32/99 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego    z dnia 19 lutego 1999 roku  w sprawie 
przystąpienia do Związku Powiatów Polskich głosowało: 19- za, 
przeciwnych - 0, wstrzymało się  od głosu – 0. 
 
Uchwała NR V/37/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r. , stanowi załącznik   nr 13 do niniejszego protokołu 
 
Ad 18 
 
Andrzej Sebastyański –Sekretarz Powiatu przedstawił uchwałę  w sprawie 
zmiany uchwały nr V/34/2003 Rady Powiatu Wągrowieckiego         z dnia 
27 lutego 2003 roku w sprawie upoważnienia do reprezentowania Powiatu 
Wągrowieckiego w fundacji o nazwie „ Agencja Rozwoju Północnej 
Wielkopolski” z siedzibą w Pile. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  upoważnienia do reprezentowania 
Powiatu Wągrowieckiego w fundacji o nazwie „ Agencja Rozwoju 
Północnej Wielkopolski” z siedzibą w Pile głosowało: 19- za, przeciwnych - 
0, wstrzymało się  od głosu – 0. 
 
Uchwała NR V/38/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r. , stanowi załącznik   nr 14 do niniejszego protokołu 
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Ad 19 
 
Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu omówiła projekt  uchwały w sprawie 
przyjęcia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. Przedstawiła 
pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu  
oraz przedstawiła autopoprawkę do przedstawionego projektu. 
Rada Powiatu jednogłośnie  przyjęła powyższą autopoprawkę. 
 
Pani Skarbnik poprosiła Radę o wniesienie jeszcze jednej  autopoprawki                                    
i uszczegółowienie zapisu  w uzasadnieniu do projektu budżetu   na 2007 
rok na  str. 35 dopisać  w dziale 801- Oświata i wychowanie – Szkoły 
zawodowe  - „ P.E-H „ Edukator”, gdyż wdarł się błąd drukarski i  zostało 
to pominięte , a kwota  160.000 zł subwencji jest zaplanowana na  Liceum             
„ Szkoleniowiec” oraz na P E- H „Edukator.” 
 
Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił Radzie pozytywną 
opinię Komisji do projektu budżetu  powiatu na 2007 rok. 
Opinia stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Michał Piechoccki - Starosta Wągrowiecki o projekcie budżetu na 2007 rok  
powiedział m.in.  „ projekt zawiera wszystkie kwoty na wydatki bieżące. 
Jeśli weźmie się pod uwagę inwestycje to nakład nie jest duży. Chcę 
powiedzieć, że kredyty są dla samorządu dużym obciążeniem. Zarząd 
dołoży wszelkich starań, aby inwestycje były  realizowane. Musimy zwrócić 
uwagę na zagrożenia, ze względu na wzrost cen  w budownictwie, ceny 
przetargów. Na remonty dróg też są niskie nakłady. Jest szansa, że dochody 
wzrosną. Liczymy także , że pojawi  nadwyżka budżetowa. 
Mimo wad i niedociągnięć Zarząd  dołoży wszelkich starań , aby planowane 
wydatki były racjonalne i złotówki wydawane były oszczędnie. Proszę 
zatem Wysoka Radę  o przyjęcie budżetu na 2007 rok w przedłożonym 
kształcie. 
 
Radny Grzegorz Owczarzak-  zgłosił zapytanie na jakiej podstawie rada ma 
wprowadzić  zmianę i uszczegółowić zapis, a kwotę 160.000 zł  podzielić  
na Edukatora i Szkoleniowca,? Kiedy to zostało zauważone, bo na żadnej 
Komisji nie było to omówione. 
 
Radny Andrzej  Zając- zgłosił wnioseki o przeniesienie  kwoty 54.000 zł             
z dotacji  na MOW w Antoniewie do rezerwy ogólnej  z przeznaczeniem na 
doposażenie szkół , szczególnie I Liceum Ogólnokształcące  tym bardziej, 
Ze zbliża się 135 rocznica istnienia Liceum. 
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Drugi mój wniosek – to kwota 15.000 zł w Funduszu Ochrony Środowiska 
przeznaczona na odstrzał lisów w 2007, proszę powiedzieć  jaka jest ilość 
lisów, czy populacja się zmniejszyła bo jeśli tak to można by podzielić tą 
kwotę i jakąś część również przenieść do rezerwy  ogólnej. 
 
Radny Jerzy Piasecki-  „czy coś przeoczyłem , czy dotacja w roku ubiegłym 
również była przeznaczona do  „ Edukatora”. 
 
Mirosław Kaczmarczyk - Kierownik Wydziału Oświaty wyjaśnił, że  w roku 
ubiegłym Edukator nie otrzymał dotacji, gdyż za późno został złożony 
wiosek przez Edukatora, W tym roku kwota w wys. 50.000 została 
zaplanowana dla Edukarora, a 110.000 dla Szkoleniowca, ale ze względu na 
błąd drukarski zabrakło tego w uzasadnieniu, w treści uchwały budżetowej. 
Edukator nie dzieli się ze Szkoleniowcem. 
 
M. Piechoccki- Starosta -  chodzi tylko o wprowadzenie  poprawki                           
i uszczegółowienie zapisu w projekcie uchwały , aby Edukator tą dotacje 
otrzymał. 
 
Jeśli chodzi o kwotę 54.000 zł i przeniesienie jej do rezerwy, to  Zarząd 
zagospodaruje. W oświacie jest rezerwa celowa na zadania oświatowe. 
Zarząd chce jednak poczekać na nadwyżki płac w poszczególnych 
jednostkach i wtedy ogólną kwotę zabezpieczyć na  realizacje zadań  
oświacie. 
 
Jeśli chodzi o  135 rocznicę w I Liceum Ogólnokształcącym  w Wągrowcu , 
to nie jest ona aż tak okrągła, być może działania jakieś Zarząd podejmie. 
 
Kwota  15.000 zł na odstrzał lisów, to jest to zaplanowane w Funduszu 
Ochrony Środowiska i nie można tej kwoty przesunąć do rezerwy , 
natomiast jeśli będą oszczędności z tego tytułu to można będzie realizować 
inne zadanie w Funduszu Ochrony Środowiska. 
 
Radny Jacek Brzostowski zwrócił się z zapytaniem, czy dyrektor I LO                
w Wągrowcu zwracał się do Zarządu   o dodatkowe fundusze na remonty, 
czy malowanie związane z obchodami 135 rocznicy. 
 
M. Piechocki- Starosta Wągrowiecki udzielił wyjaśnień na  zapytanie 
radnego Brzostowskiego , tak dyrektor wiele razy zwracał  się do Zarządu            
o dodatkowe środki finansowe, ale nie na ten cel.  
Dyrektor planując  wyposażenie konsultuje to z radą pedagogiczną. Jeśli 
chodzi o środki  w rezerwie ogólnej można przeznaczyć je na co komu , ale 
po rozeznaniu zapotrzebowania we wszystkich jednostkach. 

 



 

 

 

18 

Jeśli chodzi o bazę dydaktyczną szkół, to wniosek Komisji Finansów został 
skierowany do komisji właściwej o wydanie stosownej opinii. Zarząd                     
z rezerwy musi dokonywać wyborów nie kryjąc, że zwrócimy się do 
dyrektorów o wskazanie najpilniejszych potrzeb. 
 
Radny A. Zając-  zapytał czy uszczegółowienie zapisu  w uzasadnieniu do 
projektu uchwały nie jest błędem proceduralnym? 
 
Radny M. Marzyński - w jakim sensie mamy dokonać zmiany zapisu, czy są 
jakieś dokumenty, na podstawie  których moglibyśmy  mieć pewność , że 
nie dzielimy tych pieniędzy. Skąd mamy mieć pewność, że cała kwota nie  
była przeznaczona dla Szkoleniowca. 
 
Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że Wydział Finansów 
dysponuje taką dokumentacją. Są  odpowiednie dokumenty, które  zostały 
złożone przez Wydział Oświaty, Kultury i Sportu. 
Poproszono o przedłożenie powyższych dokumentów. Kierownik Wydziału 
Oświaty przedstawił i omówił je, uzasadniając  błąd  drukarski                          
w uzasadnieniu projektu uchwały budżetowej na 2007 rok. 
 
Radny Jerzy Springer zgłosił wniosek o 5 minut przerwy. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Radny Grzegorz Owczarzak odczytał opinię radnych PO i PiS                              
o powiatowym planie finansowym. Opinia ich jest negatywną stanowi 
załącznik  do protokołu. 
Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła autopoprawkę do budżetu powiatu na 
2007  dokonując zapisu w uzasadnieniu. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
Przystąpiono do głosowania imiennego w sprawie przyjęcia budżetu 
powiatu na 2007 rok. 
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Nr Sesji  V/ 2007 

Głosowanie imienne / Załącznik do uchwały nr V/ 39 / 2007 
          Rady Powiatu Wągrowieckiego  

      z dnia  31 stycznia  2007 roku     
 

w sprawie  przyjęcia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. 
  

L.p. Nazwisko i Imię Za Przeciw Wstrzym
ujące Podpis 

1. Bielecki Andrzej X    
 

2. Brzostowski Jacek X    
 

3. Bociański Tomasz   X    
 

4. Bodus Leszek  X    
 

5. Ćwik Wojciech  X    
 

6. Ewertowski Wiesław  X    
 

7. Kranc Tomasz  X    
 

8. Migasiewicz Krzysztof X    
 

9. Marzyński Marceli    X  
 

10 Maciaszek Sławomir X    
 

11. Owczarzak Grzegorz    X  
 

12. Piasecki Jerzy    X  
 

13. Piechocki Michał  X    
 

14. Springer Jerzy   X  
 

15. Sulikowski Józef X    
 

16. Woźniak Robert  X    
 

17. Wieczorek Andrzej X    
 

18. Wojewódzka -Kucz Irena X    

19.  Zając Andrzej  
   X  

 
                                                                  
Uchwała NR V/39/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
31 stycznia 2007 r. , stanowi załącznik   nr 15 do niniejszego protokołu 
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Ad 20 
 
Krzysztof Migasiewicz – Przewodniczący Rady odczytał Stanowisko Rady 
Powiatu Wągrowieckiego sprzeciwiające się objęciu zasięgiem powiatu 
wągrowieckiego przez Delegaturę Urzędu w Pile”. 
 
Rada powiatu jednogłośnie 19 za przyjęła powyższe stanowisko. 
 
Stanowisko Rady Powiatu Wągrowieckiego sprzeciwiające się objęciu 
zasięgiem powiatu wągrowieckiego przez Delegaturę Urzędu w Pile”, 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 21 
 
Krzysztof Migasiewicz – Przewodniczący Rady odczytał Stanowisko Rady 
Powiatu Wągrowieckiego sprzeciwiające się likwidacji Biura 
paszportowego w Starostwie Powiatowym      w Wągrowcu”. 
 
Rada powiatu jednogłośnie 19 za przyjęła powyższe stanowisko. 
 
Stanowisko Rady Powiatu Wągrowieckiego sprzeciwiające się likwidacji 
Biura paszportowego w Starostwie Powiatowym    w Wągrowcu” stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 
 
Ad 22 
 
Nie zgłoszono żadnych  interpelacji i zapytań. 
 
Ad 23 
 
Radny Jacek Brzostowski zgłosił dwa wnioski: 

- o utworzenie w Wydziale Ochrony Środowiska - punktu 
informacyjnego, który przekazywałby mieszkańcom powiatu 
informację nt.  przydomowych oczyszczalni ścieków, co pozwoli na  
realną ochronę środowiska naturalnego – wniosek stanowi załącznik 
nr 18 do niniejszego protokołu. 

- o wystąpienie do Międzygminnego Składowiska Odpadów 
komunalnych o umożliwienie indywidualnym osobom wywozu 
śmieci na składowiska ( do określonej wagi i asortymentu), co 
wyeliminuje nielegalne wyrzucanie śmieci do przydrożnych rowów. 
Wniosek  stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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Radna Irena Wojewódzka - Kucz zgłosiła wniosek o  wygospodarowanie            
w ciągu 2007 roku środków finansowych na wsparcie budowy  kościoła pw. 
błogosławionego Michała Kozala w Wągrowcu, jednocześnie zaapelowała 
do radnych o wsparcie na w/w cel. 
Wniosek stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Radni otrzymają odpowiedź na piśmie. 
 

Wojciech Ćwik – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu odczytał 
informację, że w dniu 27 lutego o godz. 15.00 odbędzie się szkolenie 
proceduralne dla radnych  nt. statusu radnego ( prawa i obowiązki), które 
przeprowadzi radca prawny  WOKiSS - Jacek Mańczak. 

 
 Na  V  sesji zostały rozdane wszystkim radnym druki do złożenia 
oświadczeń majątkowych , które należy złożyć Wojewodzie, Staroście i 
Przewodniczącemu  do dnia 30 kwietnia wraz z 2 kopiami PIT za 2006 rok. 
 
Ad 24 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego zamknął obrady V  Sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodniczący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                               
 
  ..... ...................................                            ............................................ 
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz / 
 
 
 
              Protokolantka 
................................................. 
        / Mariola Substyk / 
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